



BILATERAL MEETINGS

Tuesday (09:00 am - 01:30 pm)

DESCRIPTION 成都兴智专利代理有限公司2005年经国家知识产权局批准注册，注册号为51220，是一家专业的知识产权代理机构。经营其全资分支机构如“四川兴智律师事务所”、“成都兴智知识产权代理有限公司”和“成都中德知识产权代理有限公司”，成都兴智专利代理有限公司是四川最大的集成IPR机构之一。它拥有员工70人，其中31人是专利律师，8人是律师，15人是硕士学位持有者。

Incorporated in 2005, Chengdu Xingzhi Patent Agency is a professional law institution (registration code: 51220) approved by SIPO specializing in intellectual property agency. Operating its wholly-owned branches such as “Sichuan Xingzhi Law Firm”, “Chengdu Xingzhi Intellectual Property Agency Co., Ltd.” and “Chengdu Zhongde Intellectual Property Agency Co.,Ltd.”, Chengdu Xingzhi Patent Agency is one of the largest integrated IPR Agencies in Sichuan. It has a staff of 70, 31 of whom are patent attorneys, 8 are lawyers and 15 are master degree holders.

ORGANIZATION TYPE SMEs

COUNTRY China

CITY Chengdu, Hi-Tech Zone [Google map](#)

AREAS OF ACTIVITIES OTHER SECTORS RELEVANT TO THE THEMATIC FOCUS OF THE EVENT

Business Offer

